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فروغی طلای میکس تپانچه ۱۰ متر بادی را 
به گردن آویخت

در جریــان مســابقات جام 
ریاست فدراسیون جهانی که در 
کشور لهستان در حال برگزاری 
اســت، جواد فروغــی از ایران 
به مدال طلای رشــته میکس 
تپانچه ۱۰ متر بادی رسید. به 
گزارش ایرنا، فینال این رقابت ها 
در رشته میکس تپانچه ۱۰ متر 
بادی امروز)جمعه ۱۴ آبان ماه( در حالی برگزار شد که جواد فروغی تنها نماینده 
ایران در این رقابت ها به همراه ورزشکار هندی با ترکیب تیم هایی از کشورهای 
فرانســه و روسیه به رقابت پرداختند که در نهایت موفق شدند مدال طلای این 
دوره از رقابت ها را از آن خود کنند.  همچنین ترکیب تیم های آلمان، فرانســه و 
صربســتان، یونان مدال برنز این دوره از رقابت ها را به طور مشــترک از آن خود 
کردند. جواد فروغی نماینده شایسته ایران و صاحب مدال طلای المپیک به دلیل 
کسب نمرات عالی در این رقابت ها چندین بار مورد تشویق حاضرین قرار گرفت

سرمربی تراکتور: با استعفا به تیم محبوبم خدمت کردم
 سرمربی تیم فوتبال تراکتور 
گفت: می توانم با رفتنم به تیم 
محبوبم خدمــت کنم بنابراین 
با تمام وجود دســت تک تک 
از  و  را می بوســم  طرفــداران 
همه  دست اندرکاران و کسانی 
که مــرا در طول حضورم یاری 
کردند، تشــکر می کنــم و از 
حضورشان مرخص می شوم. به گزارش ایرنا، فیروز کریمی در گفت و گویی اظهار 
داشــت: تمام جهان هســتی بر مبنای تضادها همچون روز و شب، غم و شادی 
و ... ســاخته شــده و یکی از تضادها در زندگی ما رفت و آمدها است. وی ادامه 
داد: روزی تصور می کردم با آمدنم به تراکتور خدمت کنم و تمام تلاشــم را هم 
کردم. همه  دست اندرکاران باشگاه به خصوص بازیکنان غیور، وفادار، با شرف و 
صادق تراکتور با تمام وجود مرا یاری دادند. ســرمربی تیم فوتبال تراکتور عنوان 
کرد: امروز تصورم این هســت که می توانم با رفتنم به تیم محبوبم خدمت کنم؛ 
لذا با تمام وجود دست تک تک طرفداران را می بوسم و از همه  دست اندرکاران 
و کســانی که مرا در طول حضورم یاری کردند، تشــکر می کنم و از حضورشان 
مرخص می شوم. وی خاطرنشــان کرد: همه  بازیکنانم را در ادامه مسیر به خدا 
می سپارم. امیدوارم در ادامه راه موفق باشند. هر زمانی هر کاری از دستم بر آید، 
به خاطر لطف طرفداران صادق، از تراکتور دریغ نمی کنم و با تمامی وجود آماده 
خدمت به آنان هستم. خداحافظ همگی، ان شالله موفق و موید باشید تیم تراکتور 

با ۳ امتیاز در رده یازدهم جدول لیگ برتر فوتبال قرار دارد.

ژاوی سرمربی بارسلون شد
باشگاه بارســلونا اسپانیا در 
بیانیــه ای ضمن اعلام رســمی 
توافــق بــا »ژاوی هرناندس«، 
اعلام کــرد که بازیکن اســبق 
ایــن تیم روز دوشــنبه به طور 
رســمی معرفی خواهد شد. به 
گزارش ایرنا، نتایج ضعیف رونالد 
کومان سرمربی بارسلونا موجب 
برکناری وی از هدایت یکی از پرافتخارترین باشگاه های فوتبال اسپانیا شد. با اخراج 
کومان از بارســلونا مدیران این تیم مذاکره خود را با مســوولان باشگاه السد قطر 
برای فســخ قرارداد »ژاوی هرناندز« آغاز کردند. این مذاکرات در نهایت با رضایت 
مسوولان قطری برای جدایی مربی نامدار خود ختم و باشگاه بارسلونا در بیانیه ای 
اعلام کرد با ژاوی هرناندز به توافق رسیده تا او در ادامه فصل جاری و ۲ فصل دیگر 
سرمربی تیم اصلی باشگاه شود. در بخشی از این بیانیه آمده است: انتظار می رود 
ژاوی اواخر این هفته )تا یکشــنبه( وارد بارسلونا شود و روز دوشنبه ۸ نوامبر )۱۷ 
آبان( مراســم معارفه او به عنوان سرمربی جدید بارسا در رویدادی که حضور در 
آن برای عموم آزاد اســت، در نوکمپ برگزار خواهد شد. بنا به اخبار منتشر شده، 
باشگاه بارسلونا و ژاوی به طور مشترک بند فسخ قرارداد این مربی ۴۱ ساله را به 
طور مشترک، هر کدام ۲.۵ میلیون یورو به باشگاه قطری می پردازند.   ژاوی یکی 
از ستون های اصلی تیم طلایی بارسلونا بود که در فاصله سال های ۱۹۹۸ تا ۲۰۱۵ 

برای این تیم به میدان رفت و ۲۳ جام در تورنمنت های مختلف کسب کرد.

در ژیمناستیک چه خبر است؟
زهــرا اینچه درگاهی بدون دریافــت مجوز از وزارت 
ورزش و جوانان در کنگره فدراسیون جهانی ژیمناستیک 
شرکت کرد.  به گزارش ایســنا، هشتادوسومین کنگره 
فدراسیون جهانی ژیمناستیک درحالی در آنتالیای ترکیه 
درحال برگزاری اســت که زهرا اینچه درگاهی با وجود 
نداشــتن مجوز از شــورای برون مرزی وزارت ورزش در 
این کنگره شــرکت کرده است. اینچه درگاهی که برای 
پســت کمیته اجرایی فدراسیون جهانی ژیمناستیک و 
شورای فدراسیون جهانی در این دوره انتخابات فدراسیون جهانی ثبت نام کرده، 
بدون مجوز شــورای برون مرزی به این کنگره رفته است. هنوز مشخص نیست 
که آیا این ثبت نام با هماهنگی کمیته ملی المپیک و وزارت ورزش انجام شــده 
است یا خیر؟ پیش از این نیز وزارت ورزش درخصوص حضور اینچه درگاهی در 
اجلاس اتحادیه ژیمناستیک آسیا مجوزی صادر نکرده بود.  حضور رئیس سابق 
فدراســیون ژیمناســتیک در این کنگره درحالی است که او مجوز شورای برون 
مرزی را ندارد و مشخص نیســت که درگاهی چگونه به این اجلاس سفر کرده 
اســت. پیش از این درصورت نداشتن مجوز شورای برون مرزی هیچ ورزشکار و 
حتی رئیس فدراســیون اجازه حضور در رویدادهای بین المللی را نداشت و این 
اقدام تخلف محسوب می شود. باید دید که وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک و 
نهادهای نظارتی بابت این رفتار چه واکنشــی را از خود نشان خواهند داد.  دوره 
ریاســت چهار ساله اینچه درگاهی ۱۹ تیر ماه ۱۴۰۰ به پایان رسید اما او هنوز 
در فدراسیون حضور دارد و در سفر های مهم بین المللی به عنوان نماینده ایران 
حضور می یابد. اخیرا اعتراضات گســترده اهالی ژیمناستیک به بلاتکلیفی این 

رشته مادر از سوی پیشکسوتان و ورزشکاران و مربیان ملی بالاگرفته است.
 

مدیر استقلال تاجیکستان: با حضور بازیکنانمان 
در پرسپولیس موافق هستیم

 مدیر تیم فوتبال استقلال 
تاجیکســتان گفت: با پیوستن 
منوچهر  و  حندانــوف  وحدت 
صفروف به پرســپولیس موافق 
هســتیم. به گزارش ایرنا، تیم 
راستای  پرسپولیس در  فوتبال 
تقویــت خود برای فصل جدید 
در نظر دارد که دو بازیکن تیم 
فوتبال اســتقلال تاجیکســتان را به خدمت بگیرد. وحدت حندانوف و منوچهر 
صفروف ۲ بازیکن اســتقلال هســتند که باشگاه پرســپولیس برای جذب آنها 
درخواســت هایی را ارسال کرده است. در همین راســتا جهانگیر مدیر ورزشی 
باشــگاه استقلال تاجیکستان در گفت وگو با خبرنگار ایرنا، ضمن تایید این خبر 
اظهار داشــت: بله. در مورد جذب این بازیکنان درخواست هایی داشتیم و با آن 
موافق هستیم. تنها چند مساله کوچک مانده که باید امضا شود. از سوی ما هیچ 
منعی بابت حضور این بازیکنان و پیوستن آنها به پرسپولیس وجود ندارد. وی با 
اشــاره به اهمیت حضور این دو بازیکن در لیگ برتر فوتبال ایران، افزود: حضور 
این بازیکنان در ایران می تواند به پیشرفت فوتبال تاجیکستان نیز کمک زیادی 
می کند چرا که پرسپولیس باشــگاه بزرگی در ایران و آسیا به حساب می آید و 
توانسته در پنج سال گذشته ۵ بار قهرمان لیگ ایران شود و ۲ هم به فینال لیگ 
قهرمانان صعود کرده است. وحدت هنانوف ۲۱ ساله و منوچهر صفروف ۲۰ ساله 
دو مدافع مد نظر پرسپولیس هستند که هر کدام از آنها بیش از دو سال است که 
در تیم ملی تاجیکستان نیز عضویت دارند. پرسپولیس تا پایان هفته سوم لیگ 
برتر فوتبال ایران با ۶ امتیاز در جایگاه ششم جدول رده بندی لیگ برتر قرار دارد.

فرهاد مجیدی در نشســت خبری بعــد از بازی با فجر اخبار کوتاه
شهید سپاسی شــیراز گفت:در ابتدا می خواهم یک تشکر 
ویژه از حراست و پلیس و نیروی انتظامی شهر شیراز داشته 
باشم که از دیشب و امروز تیم را به بهترین شکل به ورزشگاه 

هدایت کردند.
به گزارش مردم سالاری سرمربی استقلال افزود: جا دارد 
ورود تماشــاگران را به ورزشگاه ها تبریک بگویم چون امروز 
شاهد حضور تماشاگران زیادی در استادیوم بودیم.سازمان 
لیگ و فدراسیون فوتبال اگر حضور تماشاگران  آزاد شده به 
باشــگاه ما هم بگویند که هواداران استقلال هم به ورزشگاه 
بیایند.اگر بحث کرونا و مســائل بهداشتی تمام شده به ما 
هم اعلام کنند. من خیلی خوشــحال شدم که تماشاگران 
خونگرم شــیرازی را در ورزشــگاه دیدم. امیدوارم همانطور 
که به حضور تماشاگران اهمیت می دهند به زمین ورزشگاه 
هم برسند که تیم ها در اینجا بتوانند فوتبال بازی کنند. باز 
هم به جامعه ورزش تبریک می گویم و امیدوارم تماشاگران 

بتوانند از بازی آینده به ورزشگاه بیایند.
سرمربی تیم استقلال در خصوص روند فنی بازی تاکید 
کــرد: ما در کل بازی تیم برتــر زمین بودیم و فکر می کنم 
زشــت ترین گل لیگ را خوردیم، اگر از زننده گل ســوال 
کنید نمی داند گل را با کجایش به ثمر رسانده است. وقتی از 
فرصت ها استفاده نکنید همین می شود ولی من از بازیکنانم 
تشکر می کنم.گل دقیقه ۹۵ جزئی از اتفاقات فوتبال است، 
این بازی برای ما تمام شده و من تمام تمرکزم را روی بازی 

بعدی می گذارم.
مجیدی در خصوص داوری مســابقه عنــوان کرد: من 

ترجیح می دهم در مورد داوری صحبت نکنم و در این مورد 
محمد نوری فر صحبت کرد.

وی در خصوص اینکه ایا از تعویض های خود راضی است 

یا خیر گفت: تعویض هایی کــه کردیم تعویض های خوبی 
بود، وقتی تیم فجر  سپاسی گل خورد از بازی بسته بیرون 
آمد و فضاهای بیشــتریی به ما داد. مطهری و حسین زاده 

خیلــی خوب کار کردند. فجر از روی ضربه ایســتگاهی به 
مــا گل زد، نمی دانم آنها بیشــتر از یک ضربه به چارچوب 
دروازه ما داشــتند ولی آمار بازی به سود استقلال بود و در 
نیمه اول چند موقعیت گل داشــتیم و در نیمه دوم هم از 

فرصت هایمان استفاده نکردیم.
خبرنگاری گفت آیا شما زود از ژستد استفاده نکردید که 
مجیدی عنوان کرد: از ژستد خیلی راضی هستم و به نظرم 
او خیلی خوب بازی کرد.او در نیمه اول فوق العاده بود و در 
نیمه دوم چون فجر بسته بازی می کرد و فضا نمی داد سعی 
کردیم از بازیکن سرعتی اســتفاده کنیم و به همین دلیل 

مطهری و حسین زاده را وارد زمین کردیم.
سرمربی تیم اســتقلال در خصوص ســالگرد زنده یاد 
پورحیدری گفت: تنها چیزی که می توانم بگویم این اســت 
کــه ای کاش پورحیدری به عنوان پدر اســتقلال کنار ما 
بود. یاد و خاطره او همیشــه برای ما و هواداران زنده است.

حسرت می خورم که ای کاش منصورخان و ناصرخان بودند 
و مربیگری شاگرد خود را می دیدند. اگر این دو عزیز بودند 
به جرات می توانم بگویم هیچ غصه ای نداشتم. آنها در میان 

ما نیستند و یاد و خاطره آنها بین ما زنده است.
وی در پاســخ به این ســوال که آیا این نوید را می دهد 
که استقلال به آرامش ســالهای قبل برسد گفت: هواداران 
استقلال مطمئن باشــند که این امر تحقق پیدا کند انجام 
می دهند. امسال تیم خوبی داریم و از نظر مدیریتی مشکلی 
نداریم. از آقای آجرلو تشکر می کنم که در این مدت سنگ 
تمام گذاشتند و مطمئن باشید نتایج خوبی در ادامه فصل 

کسب می کنیم.

ذوب آهــن بعــد از ۱۳۹۳ روز یک بار دیگر موفق شــد 
در شــهرآورد اصفهان به برتری برسد و اولین باخت محرم 
نویدکیا در قامت ســرمربی در این مســابقه را رقم بزند. به 
گــزارش ایرنا، یکــی از مهمترین دیدارهــای هفته چهارم 
رقابت های لیگ برتر فوتبال ایــران جدال بین ذوب آهن و 
سپاهان در ورزشگاه فولادشهر اصفهان بود. شهرآوردی که 

در پایان با برتری یک بر صفر تیم میزبان به اتمام رسید.
۲ تیــم برای ۳۹امین بار در لیگ برتر به مصاف یکدیگر 
رفتند که منجر به یازدهمین برد ذوب آهن شد. ۱۸ پیروزی 
برای ســپاهان و ۱۰ تساوی هم به ثبت رسیده است. تعداد 
گل های طلایی پوشــان در عدد ۵۴ باقــی ماند اما ذوب به 
عدد ۳۵ رســید. ذوب بعد از پیروزی در بازی برگشت فصل 
۱۳۹۷-۱۳۹۶، دیگر هیچوقت رنگ برد مقابل همشــهری 
پرقدرت خود را نچشــیده بود اما پس از ۶ بازی این اتفاق 

رخ داد. در ایــن بازه زمانــی ۱۳۹۳ روزه چهار پیروزی و ۲ 
تساوی برای سپاهان به ارمغان آمد اما مهدی تارتار طلسم را 
شکست  و مانند تیم امیر قلعه نویی که توانسته بود با نتیجه 
۲ بر یک از ســد سپاهانِ تحت هدایت زلاتکو کرانچار فقید 
بگذرد؛ شــاگردان محرم نویدکیا را مغلوب کرد. سپاهان با 
این باخت بعد از سه پیروزی متوالی اولین شکست فصل را 
متحمل شد؛ برای اولین بار دروازه اش باز شد؛ برای نخستین 
بار در باز کردن دروازه رقبا در لیگ بیست و یکم ناکام ماند؛ 
صدر جدول را از دســت داد و محرم نویدکیا هم پس از ۲ 
پیرزوی در ۲ شــهرآورد اصفهان برای اولین بار نتیجه ای به 
جز برد برایش به دســت آمد تا تمام رکوردهایش شکسته 
شــود. آنها حالا با ۹ امتیاز تیم دوم جدول به شمار می روند 
اما باید دید این جایگاه تــا پایان هفته چهارم باقی خواهد 

ماند یا خیر. ذوب نیز از یک بازی کمتر به امتیاز ۶ رسید.

برنامه هفته پنجم لیگ برتر والیبال مردان مشخص شد. 
به گزارش ایســنا، هفته پنجم لیگ والیبال مردان ایران 
امروز)یک شــنبه( با انجام هفت دیدار برگزار خواهد شد که 
سیرجان، رفســنجان، گرگان، ارومیه )دو دیدار(، مریوان و 
اصفهــان میزبانان این هفته هســتند. در یکی از مهم ترین 
دیدارهای این هفته شاگردان رحمان محمدی راد در سپاهان 
اصفهان برای تداوم صدرنشینی خود مقابل لبنیات هزار آمل 

که در جایگاه سوم جدول رده بندی قرار دارد، می روند.
در دیگر مســابقه مهم شهرداری ارومیه که در رتبه دوم 
لیگ قرار دارد و بدون شکســت در تعقیب ســپاهان است، 

میزبان سایپا تهران خواهد بود.
برنامه کامل هفته پنجم لیگ برتر مردان به شــرح زیر 

است:
آذرباتری ارومیه – شهرداری ورامین

 ارومیه، سالن غدیر، ساعت ۱۵
 وحید پورکاشیان )داور اول(، مرتضی حسن علایی) داور 
دوم(، اصغر درفش کاویان )ناظر فنی(، محســن ترابی)ناظر 

داوری(، فرج فرج الهی)ناظر ویژه(
فولاد سیرجان ایرانیان – پیکان تهران

 سیرجان، سالن سردار سلیمانی، ساعت ۱۶
 داود نافعی)داور اول(، مجتبی اسپرغم)داور دوم(، محمد 

پژوه)ناظر فنی(، علی اصغر حاجی کاظمی)ناظر داوری(
پاس گرگان – هورسان رامسر

 گرگان، سالن امام خمینی )ره(، ساعت ۱۶
 مهدی نویدی نو)داور اول(، اســماعیل رزقی)داور دوم(، 
محمــد ابراهیم زاده)ناظــر فنــی و ناظــر داوری(، نورقلی 

نیازی)ناظر ویژه(
مس رفسنجان – شهرداری گنبد

 رفسنجان، سالن ۹ دی، ساعت ۱۶
 قــادر صادقی )داور اول(، بهــزاد جهانگیزی)داور دوم(، 
محمدابراهیم عشق دوســت)ناظر فنی(، علی یاوری )ناظر 

داوری(، علی اکبر ثابتی پور)ناظر ویژه(
راه یاب ملل مریوان – شهداب یزد
 مریوان، سالن زاگرس، ساعت ۱۶

 مجتبی بیداریان)داور اول(، هــادی تیموری)داور دوم(، 
سعید روشن بختی)ناظر فنی(، بهرام سلیمانی)ناظر داوری(

فولاد مبارکه سپاهان اصفهان – لبنیات هراز آمل
 اصفهان، سالن ۲۵ آبان، ساعت ۱۶

 علیرضا قریب)داور اول(، محمد آقایی)داور دوم(، احمد 
دامغانی نژاد)ناظــر فنی(، مجید محسنی شوشــتری) ناظر 

داوری(
شهرداری ارومیه – سایپا تهران

 ارومیه، سالن غدیر، ساعت ۱۸
 محمد شــاهمیری)داور اول(، میثم پارســه)داور دوم(، 

مسعود قاری )ناظر فنی(، بهروز جعفری)ناظر داوری(
جدول لیگ برتر تا پایان هفته چهارم به شرح زیر است:

فولاد مبارکه سپاهان، ۴ برد، ۱۱ امتیاز
 شهرداری ارومیه، ۴ برد، ۱۱ امتیاز
 لبنیات هراز آمل، ۴ برد، ۱۰ امتیاز

 فولاد سیرجان ایرانیان، ۳ برد، ۸ امتیاز
 شهداب یزد، ۲ برد، ۷ امتیاز

 پیکان تهران، ۲ برد، ۶ امتیاز
 راه یاب ملل مریوان، ۲ برد، ۵ امتیاز
 شهرداری ورامین، ۲ برد، ۵ امتیاز

 سایپا تهران، ۱ برد، ۴ امتیاز
 آذرباتری ارومیه، ۱ برد، ۴ امتیاز

 پاس گرگان، ۱ برد، ۴ امتیاز
 شهرداری گنبد، ۱ برد، ۴ امتیاز
 مس رفسنجان، ۱ برد، ۳ امتیاز

 هورسان رامسر، بدون برد، ۲ امتیاز

توصیف فرهاد مجیدی از گل دقیقه 95 فجر سپاسی: 

زشت ترین گل لیگ را خوردیم

اصفهان بعد از ۱۳9۳ روز سبز شد

 محرم همه ۱۰۰درصدها را از دست داد

برنامه هفته پنجم لیگ برتر والیبال

 نبرد سخت سپاهان برای تثبیت صدرنشینی

طبق تبصره ۱ ماده ۱۸ اساسنامه فدراسیون های ورزشی، 
فعالیت امین نوروزی به عنوان عضو هیات رییسه فدراسیون 

پزشکی ورزشی در فدراسیون فوتبال، غیرقانونی است.
به گزارش ایسنا،  اساسنامه جدید فدراسیون های ورزشی 

پــس از تغییراتی در کمیســیون اجتماعــی هیات دولت 
و طــرح در کمیته تطبیق قوانین مجلس در مهرماه ســال 
۹۸ به تصویب رسید. ۱۲ تیر ۱۴۰۰ این اساسنامه از سوی 
شورای نگهبان تایید و در ۱۹ تیر نیز معاون اول سابق رییس 
جمهــوری جهت اجرا آن را به وزارت ورزش و جوانان ابلاغ 
کرد. اواخر مردادماه نیز این وزارتخانه اساسنامه را جهت اجرا 

به فدراسیون های ورزشی ابلاغ کرد.
بر اســاس ماده ۱۸ اساســنامه جدید فدراســیون های 
ورزشی، هیات رییسه بالاترین رکن اجرایی فدراسیون است 

و از ترکیب اعضای مشخص تشکیل شده است.
در تبصــره ۱ این مــاده نیز آمده اســت: اعضای هیات 
رییســه به صورت همزمان نمی توانند در سایر فدراسیون ها 

»مسئولیتی« داشته باشند. 
انتصاب در هیات رئیسه فدراسیون پزشکی ورزشی

در خبری که از سوی فدراسیون پزشکی ورزشی به تاریخ 
۲۶ خردادماه ســال جاری منتشر شد، آمده است: »مسعود 
ســلطانی فر، وزیر ورزش و جوانان به استناد بند ۶ ماده ۸ 
اساسنامه فدراسیون های ورزشــی آماتوری، طی ابلاغ های 
جداگانه ای دکتر سید محمد پاک مهر، دکتر رشید حیدری 
مقدم و دکتر امین نوروزی را به عنوان عضو هیات رئیســه 

فدراسیون پزشکی ورزشی منصوب کرد.

سه حکم مختلف در فدراسیون فوتبال
فدراســیون فوتبال در خبری به تاریخ ۱۵ اردیبهشــت 
۱۴۰۰ اعــلام کرد کــه امین نوروزی با حکــم رییس این 
فدراســیون به عنوان مشاور پزشکی عزیزی خادم منصوب 

شد.
همچنین فدارسیون فوتبال در خبری دیگر به تاریخ سوم 
تیر ۱۴۰۰ اعلام کرد کــه عزیزی خادم طی حکمی، امین 
نوروزی را به عنوان عضو کمیته پزشکی فدراسیون فوتبال 

منصوب کرد.
این درحالی اســت که امین نوروزی در خبری به تاریخ 
۲۰ مرداد ۱۴۰۰ که از سوی فدراسیون فوتبال منتشر شده 
اســت با حکم رییس این فدراســیون به عنوان مدیر کادر 
پزشکی تیم های ملی فوتبال، فوتسال و فوتبال ساحلی در 

تمامی رده های مردان و زنان منصوب شد.
بنابراین پس از ابلاغ اساســنامه فدراسیون های ورزشی 
آماتوری جمهوری اسلامی ایران از سوی معاون اول رییس 
جمهوری در تاریخ ۱۹ تیرماه ســال جــاری، فعالیت امین 
نوروزی به عنوان عضو هیات رییســه فدراســیون پزشکی 
ورزشــی در سایر فدراسیون های ورزشی ممنوع است و این 
عضو هیات رییســه فدراسیون پزشــکی ورزشی به صورت 
همزمان نمی تواند در فدراسیون فوتبال سمتی داشته باشد.

فعالیت غیرقانونی عضو هیات رئیسه پزشکی ورزشی در فدراسیون فوتبال!

مدیرعامل باشــگاه تراکتور گفت: از ســمت باشــگاه 
پیشــنهاد اســتعفا به فیروز کریمی داده نشــد، اما شاید 
شخصی دیگر یا دوســتان او این پیشنهاد را به این مربی 

داده باشند. 
جمشــید نظمــی در گفت و گــو با خبرنگار ورزشــی 
خبرگزاری تســنیم درباره جدایی فیــروز کریمی در تیم 
تراکتــور اظهار داشــت: ابتدا از زحمات کریمی تشــکر 
می کنم. او در مقطعی ســخت هدایت تیم را قبول کرد و 
زحمات زیادی کشید. متأسفانه در بازی با پیکان شرایط 
متفاوت بود و انتظارات کریمی برآورده نشــد. او هم مربی 

باتجربه  و دنیادیده ای است و شاید احساس کرد اگر  بماند 
سابقه اش خراب می شود. به همین دلیل با این تصمیم هم 

به تیم کمک کرد و هم به خودش.
وی در واکنش به اینکه شنیده می شود باشگاه تراکتور 
خواستار جدایی کریمی بوده و به نوعی استعفایش صوری 
قلمداد شده اســت،  گفت: به هر حال احترام متقابل بین 

باشگاه و کریمی وجود داشت. 
قطعاً برای جدایی توافق شــده اســت. وقتی با استعفا 
هم موافقت می شــود یعنی توافق کردیم. از طرف باشگاه 
پیشــنهاد استعفا به کریمی داده نشــد، اما اینکه شخص 
دیگر یا دوســتان کریمی این پیشنهاد را به او داده باشند 
را نمی دانم. مدیرعامل باشگاه تراکتور در مورد انتقاد تند 
کریمــی از بازیکنان تراکتور و اینکــه آیا جریمه ای برای 
بازیکنان در نظر گرفته شده است یا خیر، تصریح کرد: بله 
فکر می کنم خواســته های کریمی از تیم برآورده نشد. ما 

هم تا الان از بعُد تشــویقی وارد شده ایم و جریمه ای برای 
بازیکنان نداشــته ایم،  اما بازیکنــان هم باید از این به بعد 
دقت شــان را بیشــتر کنند. اینطور نمی شود که در بازی 
خانگی شکســت بخوردیم و بازیکنان باید متوجه شرایط 

تیم باشند.
نظمی راجع به انتخاب سرمربی جدید و اینکه از نکونام 
به عنــوان گزینه اصلی هدایت تراکتور نام برده می شــود، 
توضیح داد: فعلًا در حال بررســی گزینه ها هستیم. نکونام 
چون تیــم ندارد قطعاً گمانه ها اول به ســمت او می رود. 
تنها او نیســت و ما ســه چهار گزینه دیگر هم داریم. این 
طبیعی است و من این گمانه زنی را رد نمی کنم، اما تأیید 

هم نمی کنم.
وی همچنین درباره اینکه نام ســیدمهدی رحمتی نیز 
به عنوان یکی دیگر از گزینه ها مطرح شده است،  گفت:  به 
هر حال کســانی که تیم ندارند نام شان مطرح می شود. ما 

هم در حال بررســی گزینه ها هستیم.  مدیرعامل تراکتور 
در واکنش به این پرســش که آیــا احتمال حضور مربی 
خارجی در تبریز وجود دارد یا خیر، گفت: شاید به خاطر 
اینکه زمان زیادی نداریم و حضور مربی خارجی کمی نیاز 
به زمان داشته باشد،  خیلی این گزینه در دسترس نیست، 
اما اگر در انتخاب سرمربی به مشکل بخوریم، شاید سراغ 

مربی خارجی هم برویم.
»به نظرتان سرمربی جدید طی چند روز آینده انتخاب 
خواهد شــد؟«، نظمی در واکنش به طرح این پرســش 
گفت: ســرمربی هــر چقدر زودتر انتخاب شــود و با تیم 
تمرین کند، بهتر اســت. ما هم دنبال همین هســتیم که 
زودتــر این کار را انجام دهیم. زمــان دقیق را نمی توانیم 
بگوییم. شاید یکی، دو روزه انتخاب شود، شاید هم چهار 
پنج روز طول بکشــد. به هر حال مذاکره دوطرفه است و 

یک طرف تعیین کننده نیست.

نظمی: 

کریمی با استعفا هم به تراکتور کمک کرد و هم به خودش


